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Aloita	Papurin	käyttö	rekisteröitymällä	käyttäjäksi.	
Tarvitset	sähköpostiosoitteen.
Kun	olet	rekisteröitynyt	Papuriin,	kirjaudu	sisään.



	

Kun	olet	kirjautunut	sisään,	voit	tehdä	oman	kirjan.
Klikkaa	Luo	uusi	kirja	-painiketta.



	

Anna	kirjalle	nimi	ja	klikkaa	Luo	uusi	kirja	-painiketta.



	

Kun	olet	luonut	uuden	kirjan,	aukeaa	aloitussivu.
Lue	ohjeet.
Klikkaa	Lisää	sivu	-painiketta.



	

Valitse	haluamasi	sivupohja.
Klikkaa	sivupohjan	kuvaa.



	

Tämä	sivupohja	on	Kuva	ylhäällä	-sivupohja.
Nyt	voit	valita	sivulle	kuvan.
Klikkaa	Valitse	kuva	-paniketta.



	

Valitse	kuva.
Klikkaa	Kuva	omalta	koneelta	-välilehteä.



	

Valitse	kuva	omalta	koneeltasi.
Klikkaa	selaa-paniketta	ja
etsi	tiedosto	koneeltasi.



	

Nyt	olet	ladannut	sivulle	kuvan.	
Seuraavaksi	voit	kirjoittaa	tekstiä.



	

Kilkkaa	muokkaa	painiketta.
Nyt	voit	kirjoittaa	tekstin.



	

Kirjoita	teksti	ja	tallenna.	Muista	tallentaa.	Teksti	katoaa,
jos	sitä	ei	tallenna.



	

Sivu	on	nyt	valmis.	
Lisää	uusi	sivu.
Saat	lisättyä	uuden	sivun,	kun	klikkaat	harmaata	neliötä
sivun	alalaidassa.



	

Tee	kuten	ensimmäinen	sivu.
Klikkaa	ensin	haluamasi	sivupohja.
Valitse	kuva	ja	kirjoita	teksti.



	

Voit	lisätä	niin	monta	sivua	kuin	haluat.	
Tämä	kirja	on	nyt	valmis.
Siinä	on	kaksi	sivua.	



	

Sivun	ylälaidassa	on	eri	toimintoja.
Klikkaa	julkaise-painiketta,	niin	pääset	lähettämään
kirjan	Verneri.nettiin	sähköpostilla.



	

klikkaa	lähetä	sähköpostilla	-välilehteä.



	

Kirjoita	sähköpostiosoite	verneri@kvl.fi
Kirjoita	nimesi.
Kirjoita	yhteystietosi	alimpaan	laatikkoon.	
Klikkaa	Lähetä-painiketta.	Verneri.net	saa	kirjasi
samantien.



	

Lähettämisen	jälkeen	voit	tallentaa	kirjan.	
Klikkaa	sivun	oikeassa	yläkulmassa	olevaa	
Tallenna	ja	sulje	-painiketta.



	

Kirjasi	on	nyt	tallennettu.
Voit	lukea	kirjaa.
Voit	muokata	kirjaa.
Voit	tehdä	kirjasta	PDF-version,	jonka	voit	tulostaa
paperille.



	

Tee	kuvakirja!

Kerro	meille	millainen	unelmakotisi	on.

Papurin	käyttäminen	voi	aluksi	tuntua	hankalalta.
Kysy	kaverilta	apua	tai	tehkää	yhdessä.	Parhaiten	opit,	kun
harjoittelet.

Muista	lähettää	kirjasi	31.8.2018	mennessä.

Liitä	mukaan	nimesi	ja	yhteystietosi.

Papurin	nettiosoite	on	papuri.papunet.net

Jos	sinulla	on	kysyttävää,	voit	kysyä	sähköpostilla	osoitteesta
verneri@kvl.fi



	

Voit	myös	kokeilla	Papuria	ilman	kirjautumista.	Et	voi	kuitenkaan
tallentaa	tai	lähettää	kokeilukirjaa.
Kokeile	kirjaa	klikkaamalla	Kokeile	-painiketta.	

Rohkeasti	kokeilemaan!


